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                                                         Zápisnica  
z riadneho  valného zhromaždenia lesného pozemkového spoločenstva  zo dňa 10.11.2023 
 
                          Rokovanie otvoril a viedol predseda spoločenstva Milan Lapčík. 
V  úvode privítal  zúčastnených členov - podielnikov spoločenstva a predniesol návrh 
programu rokovania na schválenie. Po hlasovaní bol navrhnutý program schválený bez 
pripomienok. 
V ďalšom bode bol za zapisovateľa navrhnutý a schválený p. Jozef Markovič. 
   Za overovateľov boli navrhnutí a schválení p. Marešová Mária, Rudolf Mošovský 
   a do návrhovej komisie boli zvolení: Zdenko Houdek, Anna Odvarková, Ľubomír Hamšík a 
mandátovej komisie boli zvolení: Milan Martinovič, Anna Odvarková, Zdenko Houdek. 
 
Ďalším bodom programu bola správa o činnosti spoločenstva za rok 2022, ( v prílohe) ktorú 
predniesol predseda spoločenstva. 
Správu OLH o ťažbe dreva a hospodárení v lese, ktorá je v prílohe zápisnice  predniesol p. 
Houdek, pretože odborný lesný hospodár sa pre chorobu  rokovania nemohol zúčastniť.  
Správu o hospodárení spoločenstva za rok 2022 predniesol p. Horínek (správa je prílohou 
zápisnice). 
Ročnú účtovnú závierku za rok 2022 ktorá je prílohou zápisnice predniesol p. Markovič. 
Správu dozornej rady za rok 2022 ( v prílohe ) predniesol predseda DR p. Polák. 
Správu mandátovej komisie o účasti členov podielnikov predniesol p.Houdek. (správa je v 
prílohe).  
V ďalšom bode predseda predniesol návrh na rozdelenie podielov z výsledku hospodárenia za 
rok 2022. (v prílohe). Návrh bol schválený bez pripomienok). 
Návrh na odmeny pre členov výboru a DR za rok 2022 (v prílohe) bol schválený bez 
pripomienok. 
V ďalšom bode predseda informoval VZ o zmene banky a dôvodoch zmeny. 
V diskusii vystúpila p. Luptáčiková s otázkou sa postupuje pri obnove lesa. Otázka bola 
zodpovedaná. 
Po prerokovaní všetkých bodov programu p. Hamšík predniesol návrh uznesenia z VZ (v 
prílohe) na schválenie. Uznesenie bolo schválené bez pripomienok. Jeden podielnik sa zdržal 
hlasovania. 
Na záver rokovania predseda poďakoval za účasť a rokovanie ukončil. 
 
 
 
Zapísal: J. Markovič 
 


